
Protokół Nr /2023
Projekt

z obrad 53 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 8 lutego 2023 r. o godz. 
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy 
ul. Piaseczyńskiej 77 -  obrady sesji miały charakter stacjonarny.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, Z-ca Burmistrza Ryszard Machałek, 
Z-ca Burmistrza Dariusz Zieliński, Sekretarz Bożena Pindelska, Skarbnik Marta Niedzielska, 
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul i jej Zastępca 
Elżbieta Bartoszewska, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Michalska, Kierownik 
Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Renata Jasik, Kierownik Wydziału Podatków i 
Gospodarki Odpadami Komunalnymi Agnieszka Sobieraj, Kierownik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami Krzysztof Kasperec Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
i Spraw Lokalowych Tomasz Wawrzyniak, Inspektor Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia 
Monika Kasprzyk oraz mieszkańcy.

Ad 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 53 
Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista obecności 
stanowi załącznik).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z materiałami na 
sesję.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z 49, 50 i 52 sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, 

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności 
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 34/VIII/4/2019 Rady Miejskiej 

Konstancin-Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r., w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 
dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole
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i w domu” na lata 2019-2023 i określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na 
świadczenia przyznane w ramach programu.

12. Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Jana 
Mejstera w Słomczynie ul. Wilanowska 218, 05-520 Konstancin-Jeziorna poprzez 
utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych dla wychowanków oddziału przedszkolnego oraz uczniów klas I-III.

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu uwzględnianej 
przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów praz 
rodziców.

14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Mazowieckiemu.

15. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu postępowania i sposobu rozliczania 
dotacji udzielanych Spółkom Wodnym.

16. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat na rzecz 
gminy za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz za usługi opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych do stacji zlewnej.

17. Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 
w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
Gminy Konstancin-Jeziorna.

18. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

19. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Leśnej, stanowiącej działkę ewidencyjną 
nr 54 z obrębu 03-16.

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Leśnej, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 55 z obrębu 03-16.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Leśnej, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 56 z obrębu 03-16.

23. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej 
w miejscowości Czarnów w gminie Konstancin-Jeziorna, oznaczonej w ewidencji 
gruntów i budynków jako działka numer 133/1 z obrębu 0004 Czarnów.

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie, przy ul. Jana Sobieskiego 13, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 62/2 z obrębu 03-12, obejmującej pomieszczenia znajdujące się na 
parterze budynku ,,Willi Gryf’ wraz z pomieszczeniami piwnicznymi.

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie, przy ul. Jana Sobieskiego 13, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 62/2 z obrębu 03-12, obejmującej pomieszczenia znajdujące się na 
pierwszym piętrze budynku ,,Willi Gryf’ wraz z pomieszczeniami piwnicznymi.
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26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 4 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 4a położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 5 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

29. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 6 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

30. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 7 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

31. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 8 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

32. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 13 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 38 
w Konstancinie-Jeziornie na działce ewidencyjnej nr 33/3 z obrębu 01-06.

33. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 26 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 34 
w Konstancinie-Jeziornie na działce ewidencyjnej nr 33/2 z obrębu 01-06.

34. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 
Konstancin-J eziorna”.

35. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek o nr ewid. 24, 25, 26, 27/1, 28/1 i 29/1 
z obrębu 03-08 w Konstancinie-Jeziornie.

36. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego strefy ,,A” uzdrowiska i terenów przyległych-etap I 
-  dla działki o nr ew. 22 z obrębu 03-10 w Konstancinie-Jeziornie.

37. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu Klarysew Gawroniec -  etap 1.

38. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2023.

39. Korespondencja.
40. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Komisji spraw, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska 
zaproponowała, aby w punkcie 39 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji z dnia 20 lutego 2022 r. w sprawie zakupu działek 3/4, 4/1 oraz 4/2 
(BRM 49/2022).
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad 
został przyjęty.

Przewodnicząca Komisji spraw, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska 
zaproponowała, aby w punkcie 40 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji o utworzenie Miejsc Aktywności Lokalnej z dnia 23 listopada 2022 r. 
(BRM 366/2022).
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W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad 
został przyjęty.

Następnie, głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski, który 
poinformował o wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2023. 
Autopoprawka polega na dopisaniu słów: „lub nieudzielenia” w proponowanym planie pracy 
w odniesieniu do absolutorium. Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała mieszkance- 
Pani Lilianie, która zwróciła uwagę radnych na to przeoczenie.

Innych wniosków i propozycji brak.

Wobec powyższego porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.

3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z 49, 50 i 52 sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, 

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności 
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 34/VIII/4/2019 Rady Miejskiej 

Konstancin-Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r., w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 
dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2019-2023 i określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na 
świadczenia przyznane w ramach programu.

12. Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Jana 
Mejstera w Słomczynie ul. Wilanowska 218, 05-520 Konstancin-Jeziorna poprzez 
utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych dla wychowanków oddziału przedszkolnego oraz uczniów klas I-III.

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu uwzględnianej 
przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów praz 
rodziców.

14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Mazowieckiemu.

15. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu postępowania i sposobu rozliczania 
dotacji udzielanych Spółkom Wodnym.

16. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat na rzecz 
gminy za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz za usługi opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych do stacji zlewnej.

17. Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności
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w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
Gminy Konstancin-Jeziorna.

18. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

19. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Leśnej, stanowiącej działkę ewidencyjną 
nr 54 z obrębu 03-16.

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Leśnej, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 55 z obrębu 03-16.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Leśnej, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 56 z obrębu 03-16.

23. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej 
w miejscowości Czarnów w gminie Konstancin-Jeziorna, oznaczonej w ewidencji 
gruntów i budynków jako działka numer 133/1 z obrębu 0004 Czarnów.

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie, przy ul. Jana Sobieskiego 13, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 62/2 z obrębu 03-12, obejmującej pomieszczenia znajdujące się na 
parterze budynku ,,Willi Gryf’ wraz z pomieszczeniami piwnicznymi.

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie, przy ul. Jana Sobieskiego 13, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 62/2 z obrębu 03-12, obejmującej pomieszczenia znajdujące się na 
pierwszym piętrze budynku ,,Willi Gryf’ wraz z pomieszczeniami piwnicznymi.

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 4 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 4a położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 5 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

29. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 6 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

30. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 7 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

31. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 8 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

32. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 13 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 38 
w Konstancinie-Jeziornie na działce ewidencyjnej nr 33/3 z obrębu 01-06.
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33. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 26 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 34 
w Konstancinie-Jeziornie na działce ewidencyjnej nr 33/2 z obrębu 01-06.

34. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy
Konstancin-J eziorna”.

35. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek o nr ewid. 24, 25, 26, 27/1, 28/1 i 29/1 
z obrębu 03-08 w Konstancinie-Jeziornie.

36. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego strefy ,,A” uzdrowiska i terenów przyległych-etap I 
-  dla działki o nr ew. 22 z obrębu 03-10 w Konstancinie-Jeziornie.

37. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu Klarysew Gawroniec -  etap 1.

38. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2023.

39. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 20 lutego 2022 r. w sprawie 
zakupu działek 3/4, 4/1 oraz 4/2 (BRM 49/2022).

40. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Miejsc Aktywności 
Lokalnej z dnia 23 listopada 2022 r. (BRM 366/2022).

41. Korespondencja.
42. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 4- Przyjęcie protokołów z 49, 50 i 52 sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca poinformowała, iż nie zostały zgłoszone żadne uwagi do protokołów, wobec 
czego przeszła do głosowania nad ich przyjęciem.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z 49 
sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z 50 
sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z 52 
sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 5- Wystąpienia mieszkańców.

❖ Pan Krzysztof Klucz zabrał głos w sprawie dot. drastycznego wzrostu cen energii 
gazowej wobec czego mieszkańcy osiedla Mirków zostali dotknięci podwyżką 
w wysokości 100%. Dalej zapytał: co Rada Miejska zrobiła, żeby ulżyć 
mieszkańcom? Następnie, zwrócił uwagę na projekt uchwały w punkcie 9 porządku 
obrad, w którym zwiększane są wydatki przeznaczone na wypłatę odszkodowania 
wraz z odsetkami zasądzonego wyrokiem sądu na rzecz podwykonawcy. Wyraził 
swoje zaniepokojenie tym faktem.

❖ Pani Izabela Skonecka odczytała pismo członków Klubu Senior +, którzy są 
zadowoleni z powstania tego Klubu. Jednocześnie zauważyła, iż utworzenie Klubu 
Senior+ podzieliło seniorów i zwróciła się z prośbą, aby Rada Miejska pochyliła się 
nad tym problemem, a także aby na stronie gminy pojawiło się kalendarium Klubu.

❖ Pan Zygmunt Włodarczyk zabrał głos w sprawie Łąk Oborskich oraz Klubu Senior+ 
przy ul Walentynowicz 24. Wywiązała się dyskusja w sprawie Klubu, w której udział 
wzięli: Przewodnicząca Rady, radny Ignacy Gołębiowski, Pan Witold Biernacki, Pani
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Ewa Piotrowska, Pani Utrata Barbara, radna Alfreda Konopka, Pan Marek Szewczyk, 
Pani Alicja Włodarczyk, Pani Maria Frątczak.

❖ Pan Michał Wiśniewski zwrócił uwagę na fakt, iż harcerze nie mają swojego 
pomieszczenia i poprosił o rozwiązanie tego problemu. Następnie zauważył, iż nikt 
nie złożył oferty na dostarczanie energii elektrycznej. Co będzie dalej?-zapytał. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

❖ Pani Lilia Sokół zabrała głos odnośnie protokołu audytora wewnętrznego w sprawie 
dot. lokat oraz w sprawie wód opadowych w odniesieniu do kanału rzeki Jeziorki, a 
także ilości projektów uchwał dotyczących sprzedaży mieszkań komunalnych.

❖ Pan Adam Ostrowski zapytał o powody zwiększenia parametrów przepływu 
kanalizacji ul. Bielawskiej. Odpowiedział Burmistrz.

❖ Pani Sylwia Borowska -Kurek poinformowała, iż złożyła pismo w sprawie reklam 
firmy Profbud, które są niezgodne z uchwałą krajobrazową i poprosiła o wyjaśnienia 
co się dzieje z tą sprawą i kiedy reklamy zostaną zdjęte. Odpowiedział Burmistrz.

❖ Pan Władysław Komorowski zabrał głos w sprawie braku chodnika przy ul. 
Wczasowej, przez co poruszanie się nią jest niebezpieczne. Burmistrz Kazimierz 
Jańczuk odpowiedział, iż przekaże te sprawę Kierownikowi Wydziału Dróg 
Gminnych.

Przewodnicząca Rady zarządziła 35 minut przerwy. Po przerwie wznowiła obrady i na 
podstawie listy obecności stwierdziła kworum.

Ad 6- Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

> Radna Agata Wilczek poinformowała, iż mieszkańcy Ciszycy złożyli wniosek o 
dodatkowy przystanek dla autobusu szkolnego i zapytała: czy można to jeszcze raz 
przeanalizować i pochylić się nad tym? Burmistrz Kazimierz Jańczuk powiedział, iż 
pochylimy się nad tym. Zastępca Burmistrza Dariusz Zieliński zauważył, iż 
analizowano te sytuację również w terenie i teraz należy sprawdzić, czy warunki 
drogowe pozwolą na wjazd autobusu i bezpieczne zawrócenie.

> Radny Andrzej Cieślawski podziękował Burmistrzowi za odpowiedź odnośnie 
zużycia energii elektrycznej, następnie ją  odczytał i poprosił o komentarz Burmistrza 
Jańczuka, który oddał głos swojemu zastępcy -  Burmistrzowi Ryszardowi 
Machałkowi, który dokonał analizy przekazanego pisma, a także zużycia energii 
elektrycznej. Radny Cieślawski poprosił o monitorowanie jak wyglądają 
oszczędności z inwestycji poczynionych w energooszczędność w gminie, jak np. 
fotowoltaika, czy oświetlenie ledowe.

> Radna Irena Śliwka oraz radny Bogusław Komosa zabrali głos w sprawie przebiegu 
obwodnicy drogi 724 i poprosili o informację odnośnie pojawiających się głosów, iż 
planowany jest nowy przebieg obwodnicy. Odpowiedział Burmistrz. Następnie 
wywiązała się dyskusja w tej sprawie, w której wzięli udział radni: Aleksandra 
Kostrzewska, Bogusław Komosa, Agata Wilczek, Włodzimierz Wojdak, a także 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

> Radna Iwona Siudzińska zabrała głos w sprawie ul. Ściennej i poinformowała, iż 
w związku z przebudową ulicy Powsińskiej cały ruch odbywa się ul. Ścienną, która
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jest w bardzo złym stanie i poprosiła o pomoc w tej sprawie Burmistrza. Niech 
wykonawca naprawi tę drogę, dodała radna.

> Radny Bogusław Komosa poparł powyższą wypowiedź odnośnie ul. Ściennej oraz 
zapytał: czy Wydział Inwestycji zamierza prowadzić lepszy nadzór przy budowie ul. 
Powsińskiej?

> Radny Włodzimierz Wojdak zabrał głos w sprawie Klubu Senior+ przy ul. 
Walentynowicz 24, drogi od ul. Wilanowskiej do cmentarza w Maryninie, która jest 
własnością gminy i zaapelował o jej wytyczenie.

> Radny Andrzej Cieślawski poinformował, iż należy organizacyjnie doprowadzić do 
tego, aby podmioty które chcą korzystać z pomieszczeń przy ul. Walentynowicz 24 
stale, miały tam swoje miejsce w szafie dla przechowywania dokumentów i innych 
rzeczy.

> Radna Renata Dąbrowska zapytała: kto podjął niefortunną decyzję o wycofaniu linii 
200 na okres ferii? Burmistrz odpowiedział, iż sprawdzi i udzieli informacji 
telefonicznie.

> Radna Agata Wilczek przypomniała, iż Burmistrz informował, iż w Habdzinie 
wzdłuż drogi 721 będzie wyłączane oświetlenie w godzinach od 24.00 do 4.00 rano. 
Tymczasem w pierwszej części Habdzina pali się ono całą noc. Poprosiła, aby 
w całym Habdzinie w ww. godzinach wyłączać oświetlenie.

> Radna Anna Borowska zauważyła, iż oświetlenie willi Gryf załącza się przed godziną 
16-tą, to za wcześnie -  dodała.

Ad 7- Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, 
w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, iż od 9 lutego 2023 roku nastąpi ograniczenie 
godzin funkcjonowania Komisariatu Policji w Konstancinie-Jeziornie, który będzie czynny od 
godziny 8.00 do godziny 20.00. Powyższe jest spowodowane brakami kadrowymi.
Radna Alfreda Konopka zapytała: do której godziny pracuje Straż Miejska. Burmistrz 
odpowiedział, iż do 23.00.

Ad 8- Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

Przewodnicząca Agata Wilczek poinformowała jakimi sprawami zajmowała się w okresie 
pomiędzy sesjami, a następnie przekazała prowadzenie obrad sesji Wiceprzewodniczącemu 
Rady Andrzejowi Cieślawskiemu.

Ad 9- Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały, informując jednocześnie 
o wprowadzonej autopoprawce.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 612/v III/53/2023.
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Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały, informując o wprowadzonej 
autopoprawce.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę 
wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 613/VIII/53/2023.

Ad 11- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 34/VIII/4/2019 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r., w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania 
dla osób objętych wieloletnim rządowym programem,,Posiłek w szkole i w domu ” na lata
2019-2023 i określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia przyznane w 
ramach programu.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 614/VIII/53/2023.

Ad 12- Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Jana 
Mejstera w Słomczynie ul. Wilanowska 218, 05-520 Konstancin-Jeziorna poprzez 
utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych dla wychowanków oddziału przedszkolnego oraz uczniów klas I-III.

Zastępca Burmistrza Dariusz Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 615/VIII/53/2023.

Ad 13- Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 
uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 
uczniów oraz rodziców.

Zastępca Burmistrza Dariusz Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały, informując 
o wprowadzonej autopoprawce.
Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, iż autopoprawka została uzgodniona z radcą 
prawnym Wojewody.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Ad 10- Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
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Nadano jej numer 616/VIII/53/2023.

Ad 14- Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Mazowieckiemu.

Kierownik Renata Jasik przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 617/VIII/53/2023.
Ad 15- Projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu postępowania i sposobu 
rozliczania dotacji udzielanych Spółkom Wodnym.

Kierownik Renata Jasik przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 618/VIII/53/2023.

Ad 16- Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat na rzecz gminy za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz za usługi opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 
i transportu nieczystości ciekłych do stacji zlewnej.

Kierownik Renata Jasik przedstawiła ww. projekt uchwały oraz odpowiedziała na pytanie 
radnej Ireny Śliwki dot. wysokości stawek.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 619/VIII/53/2023.

Ad 17- Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 
w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Renata Jasik przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 620/VIII/53/2023.
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Kierownik Agnieszka Sobieraj przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 621/VIII/53/2023.

Ad 19- Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.

Kierownik Agnieszka Sobieraj przedstawiła ww. projekt uchwały oraz odpowiedziała na 
pytania radnych: Ireny Śliwki, Krzysztofa Bajkowskiego oraz Arkadiusza Głowackiego 
dotyczące worków na odpady BIO oraz czy mieszkańcom należą się darmowe worki od firmy 
Lekaro.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 622/VIII/53/2023.

Ad 20- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Leśnej, stanowiącej działkę ewidencyjną nr 54 
z obrębu 03-16.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały oraz na prośbę 
Wiceprzewodniczącego Rady jednocześnie kolejne dwa projekty uchwał z uwagi na ich ścisłe 
powiązanie, gdyż działki ewidencyjne są położone obok siebie.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 623/VIII/53/2023.

Ad 21- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Leśnej, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 55 z obrębu 03-16.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Ad 18- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 624/VIII/53/2023.

Ad 22- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Leśnej, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 56 z obrębu 03-16.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 625/VIII/53/2023.

Ad 23- Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 
Czarnów w gminie Konstancin-Jeziorna, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 
działka numer 133/1 z obrębu 0004 Czarnów.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Radny Bogusław Komosa zaapelował, aby gmina kupowała działki nie tylko w Czarnowie, 
ale też w innych wsiach.
W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 626/VIII/53/2023.

Przewodnicząca Agata Wilczek ponownie objęła przewodniczenie obradom sesji.

Ad 24- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie, przy ul. Jana Sobieskiego 13, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 62/2 z obrębu 03-12, obejmującej pomieszczenia znajdujące się na parterze 
budynku „Willi G ry f  wraz z pomieszczeniami piwnicznymi.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały oraz jednocześnie kolejny 
projekt uchwały z uwagi na ich ścisłe powiązanie, gdyż pomieszczenia znajdują się w tym 
samym budynku.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 627/VIII/53/2023.
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Ad 25- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie, przy ul. Jana Sobieskiego 13, stanowiącej działkę 
ewidencyjną nr 62/2 z obrębu 03-12, obejmującej pomieszczenia znajdujące się na 
pierwszym piętrze budynku „Willi G ry f  wraz z pomieszczeniami piwnicznymi.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 628/VIII/53/2023.

Ad 26- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 4 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

Kierownik Tomasz Wawrzyniak przedstawił ww. projekt uchwały. Przewodnicząca Agata 
Wilczek poprosiła, aby przedstawił jednocześnie kolejne pięć projektów uchwał z uwagi na 
położenie lokali mieszkalnych w tym samym budynku przy ul. Mirkowskiej 56. 
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Następnie, wywiązała się krótka dyskusja pomiędzy radnymi: Alfredą Konopką,
Arkadiuszem Głowackim oraz Bogusławem Komosą dot. ww. projektu uchwały. Radny 
Bogusław Komosa stwierdził, iż część tych mieszkań gmina powinna wyremontować. 
Odpowiedział Zastępca Burmistrza Ryszard Machałek, który zauważył m.in., iż w ciągu 
dwóch lat konieczna będzie naprawa dachu szacowana na koszt 500 000,00 złotych, 
a współwłaściciele budynku nie chcą się na to zgodzić.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 629/VIII/53/2023.

Ad 27- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 4a położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 630/VIII/53/2023.

Ad 28- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 5 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.
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Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 631/VIII/53/2023.

Ad 29- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 6 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 632/VIII/53/2023.

Ad 30- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 7 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 633/VIII/53/2023.

Ad 31- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 8 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 56 
w Konstancinie-Jeziornie na działce nr 10/5 z obrębu 02-02.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 634/VIII/53/2023.
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Ad 32- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 13 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 38 
w Konstancinie-Jeziornie na działce ewidencyjnej nr 33/3 z obrębu 01-06.

Kierownik Tomasz Wawrzyniak przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 635/VIII/53/2023.

Ad 33- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż komunalnego lokalu 
mieszkalnego nr 26 położonego w budynku wielorodzinnym przy ul. Mirkowskiej 34 
w Konstancinie-Jeziornie na działce ewidencyjnej nr 33/2 z obrębu 01-06.

Kierownik Tomasz Wawrzyniak przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 636/VIII/53/2023.

Ad 34- Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Gminy
Konstancin-Jeziorna”.

Sekretarz Bożena Pindelska przedstawiła ww. projekt uchwały, informując iż dotyczy ona 
nadania imienia zasłużonej dla gminy Konstancin-Jeziorna Pani Czesławie Gasik. 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 637/VIII/53/2023.

Ad 35- Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek o nr ewid. 24, 25, 26, 27/1, 28/1 i 29/1 
z obrębu 03-08 w Konstancinie-Jeziornie.

Zastępca Kierownika Elżbieta Bartoszewska przedstawiła ww. projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 638/VIII/53/2023.
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Ad 36- Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego strefy ,,A ” uzdrowiska i terenów przyległych—etap 
I  — dla działki o nr ew. 22 z obrębu 03-10 w Konstancinie-Jeziornie.

Zastępca Kierownika Elżbieta Bartoszewska przedstawiła ww. projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -4 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 639/VIII/53/2023.

Ad 37- Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu Klarysew Gawroniec — etap 1.

Zastępca Kierownika Elżbieta Bartoszewska przedstawiła ww. projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Radny Bogusław Komosa zapytał: czy planowane jest poszerzenie ulicy Borowej? Następnie, 
wywiązała się dyskusja w sprawie sposobu głosowania uwag zgłoszonych do ww. planu. Po 
konsultacjach z radcami prawnymi ustalono, iż uwagi będą głosowane blokowo.
Wobec powyższego, Rada Miejska przeszła do głosowania uwag, a następnie ww. projektu 
uchwały.

W wyniku głosowania: za- 1, przeciw-17, wstrzymało się- 1 Rada Miejska nie uwzględniła 
uwagi nr 1.

W wyniku głosowania: za- 1, przeciw-16, wstrzymało się- 1 Rada Miejska nie uwzględniła 
uwagi nr 2.

W wyniku głosowania: za- 1, przeciw-17, wstrzymało się- 1 Rada Miejska nie uwzględniła 
uwagi nr 3.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 640/VIII/53/2023.

Ad 38- Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2023.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski przedstawił ww. projekt uchwały 
oraz poinformował o wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały, polegającej na 
dodaniu słów „lub nieudzielenia”.
Następnie odbyła się krótka dyskusja w sprawie planu pracy, w której udział wzięli radni: 
Bogusław Komosa, Agata Wilczek oraz Adam Grzegorzewski.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-1, wstrzymało się- 2 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 641/VIII/53/2023.

Ad 39- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 20 lutego 2022 r. w sprawie 
zakupu działek 3/4, 4/1 oraz 4/2 (BRM 49/2022).
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Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska przedstawiła 
ww. projekt uchwały.
Brak uwag.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-1, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 642/VIII/53/2023.

Ad 40- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Miejsc Aktywności 
Lokalnej z dnia 23 listopada 2022 r. (BRM 366/2022).

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska przedstawiła 
ww. projekt uchwały.
Brak uwag.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 643/VIII/53/2023.

Ad 41- Korespondencja.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż cała korespondencja została przekazana radnym 
drogą elektroniczną i zapytała: czy są pytanie odnośnie korespondencji?
Brak pytań.

Ad 42- Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został 
wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godzinie 15.40.
Poinformowała również, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 22 marca 2023 r.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:
Katarzyna Goral
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